

Technische Universität Dresden, 01062 Dresden

An das
Prüfungsamt Verkehrswissenschaften
-Einwurf in den Briefkasten am Prüfungsamt-

To the
Examination Office Transport and Traffic Sciences
-Place in the mailbox at the Examinations Office-

Erklärung von:

Declaration by:

Name

Last Name

Vorname

First Name

Matrikel-Nr.

Student ID Number

Erklärung auf Übertritt in die Studien- und Prüfungsordnung 2026 des Masterstudiengangs Transportation Economics and Data Science *)

Declaration of Transfer to the 2026 Academic and Examination Regulations
for the Master's Program in Transportation Economics and Data Science

Gemäß § 11 Abs. 3 Studienordnung und § 11 Abs. 3 Prüfungsordnung für den Masterstudiengang Transportation Economics and Data Science vom 22.05.2026 erkläre ich hiermit den **Übertritt** in die Fassungen der Studien- und Prüfungsordnung vom 22.05.2026 zum

In accordance with Section 11(3) of the Study Regulations and Section 11(3) of the Examination Regulations for the Master's program in Transportation Economics and Data Science dated May 22, 2026, I hereby declare my transition to the versions of the Academic Regulations and Examination Regulations dated May 22, 2026, effective as of

01.10.2026

01.04.2027

Die bisher erbrachten Leistungen werden gemäß gültiger Äquivalenztabelle übergeleitet.

Services rendered to date will be converted in accordance with the current equivalence table.

Datum

Date

Unterschrift

Signature

***) Diesen Antrag bitte ausdrucken, händisch unterschreiben und im Original zusammen mit einer Leistungsübersicht aus SELMA im Prüfungsamt einreichen.**

*) Please print out this application, sign it by hand, and submit the original, along with a transcript from SELMA, to the Registrar's Office.